
Zápisnica 

z online zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 13. 12. 2022 

 

Prítomní:    

 

JUDr. Martin Smolka, predseda 

Ing. Drahoslav Bočák, člen 

Mgr. Viliam Čacho, odborík pre šport 

Mgr. Miroslav Priehoda, odborník pre šport 

Ľubomír Horný, odborník pre šport 

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

Bc. Katarína Kubíková, garant komisie 

 

Hostia:  

Ing. Ivana Latkóczyová – projektový manažér 

Ing. Milan Ovseník – projektový manažér 

Ing. Martin Sedláček – vedúci SO pre IROP 

     

 

 

P R O G R A M :     

1. Privítanie. 

2. Aktualizácia PHRSR (PRM), vrátane Záverečného stanoviska OÚ Trenčín – SEA 

a Integrovaná územná stratégia Mestskej funkčnej oblasti Trenčín do roku 2029 

3. Predstavenie nových členov komisie. 

4. Oboznámenie sa s návrhom rozpočtu pre šport na rok 2023. 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie viedol predseda komisie JUDr. M. Smolka. V úvode privítal 

prítomných a oboznámil členov komisie  s programom zasadnutia.  

 

Komisia odsúhlasila  program zasadnutia: 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 2 

 

Predseda komisie privítal hostí: Ing. Milana Ovseníka, Ing. Martina Sedláčka, Ing. 

Ivanu Latkóczyovú. Zároveň uviedol, že členom komisie boli materiály zaslané a mohli sa 

s nimi pred zasadnutím oboznámiť. 

 

  Ing. Ovseník – Program rozvoja mesta Trenčín, záverečná kapitola tohto dokumentu sa 

venuje finančnému plánu. Vo finančnom pláne sú identifikované zdroje na napĺňanie vízií 



a cieľov, ktoré boli navrhnuté. Najväčším zdrojom krytia programových aktivít by mal byť 

Program Slovensko prostredníctvom integrovaných územných investícií, ktorý bol Európskou 

komisiou schválený 23. 11. 2022. Ako v minulom programovom období, tak aj v tomto je 

umožnené, aby každý členský štát podporoval v rámci podpory územného rozvoja aj mestské 

funkčné oblasti prostredníctvom podpory udržateľného mestského rozvoja.  

Boli identifikované tri sektorové priority a jedna prierezová. Ziskom titulu Európske hlavné 

mesto kultúry pritiahnuť do mesta aj dodatočné zdroje práve z Programu Slovensko, ktoré nemá 

ani jedna mestská funkčná oblasť, ktoré boli podporené. Sú naplánované mnohé veľké 

infraštruktúrne projekty, ktoré boli naplánované v rámci EHMK. Je nevyhnutné začať už budúci 

rok, aby mesto bolo schopné 31. 12. 2025 odovzdávať stavby, ktoré budú využívané v rámci 

programu EHMK.  

 

 P. Smolka poďakoval p. Ovseníkovi za prezentáciu – aké sú vyhliadky očakávania, 

ohľadom športu, že s ktorými športoviskami sa uvažuje. 

P. Ovseník  - to čo chceme urobiť nájdeme v strategickej časti v záverečných pasážach. Mám 

zato, že sú tam pomenované len vo veľmi v širokej miere. Nie je to konkrétne. 

  

 P. Smolka – pred dvoma rokmi sme sa bavili o športovej hale, tak že či sa bude dať nejako 

aj toto riešiť. 

P. Latkóczyová – čakáme na výzvu. Už bola výzva na športoviská, rozhodlo sa, že teraz pôjde 

zimný štadión. Ide to ale z fondu na podporu športu, nie sú to európske peniaze. 

P. Ovseník - Európske peniaze sú veľmi oklieštené na tieto aktivity. Na tento účel tam európske 

peniaze nie sú. Program Slovensko má 5 cieľov, je tam aj šport, ale zistilo sa, že do regiónov 

nemá veľmi čo ísť, máme 8 krajov 18 mestských funkčných oblastí a každý má štadión a potrebu 

rekonštrukcie. Sústredili sme sa na Udržateľnú mestskú mobilitu – v zdravom tele zdravý duch 

– pešo a na bicykli, na Revitalizáciu verejných priestorov – oživiť zeleňou. 

P. Smolka - očakával som nejaké konkrétne fin. prostr. napr. do obnovy štadiónu, športovej haly 

a pod. 

 

 P. Horný – keď sa ako komisia dohodneme na nejakej stratégii, či vás môžeme osloviť s 

požiadavkou o spoluprácu s nejakou prípravou potrebných dokumentov a pod. 

P. Ovseník – áno vieme si predstaviť spoluprácu. V prípade, že by niekde mohol byť nejaký zdroj 

financovania a v takom prípade môžeme spolupracovať.  

 

Komisia športu odporúča Mestskému zastupiteľstvu Trenčín schváliť: 

Aktualizáciu PHRSR (PRM), vrátane Záverečného stanoviska OU Trenčín- SEA 

a Integrovaná územná stratégia Mestskej funkčnej oblasti Trenčín do roku 2029. 

 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 3 

 

Predseda komisie p. Smolka predstavil nových členov Komisie športu pri MsZ mesta 

Trenčín. 

 

 

 

 

 



K bodu č. 4   

 

Komisia prerokovala Návrh programového rozpočtu mesta Trenčín na roky 2023-2024 

a uvedený návrh berie na vedomie a odporúča ho Mestskému zastupiteľstvu Trenčín schváliť.  

  

Komisia berie na vedomie a odporúča schváliť: 

Návrh programového rozpočtu na roky 2023-2025. 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 6 

 

Po prerokovaní všetkých bodov  sa predseda komisie poďakoval prítomným za účasť  

a zasadnutie ukončil. 

 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa  10. 01. 2023 o 15.00 hod. 

 

 

 

 

 

                                                                                                         JUDr. Martin Smolka 

             predseda komisie    

 

 

 

 

 

 

 

Zapísali: Ing. Jana Barnová, Bc. Katarína Kubíková 

dňa: 20. 12. 2022                                                                                                               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 Uznesenie č. 7/2022 

                        z online zasadnutia Komisie  športu pri MsZ v Trenčíne, 

                                   konaného  dňa 13. decembra 2022 

 

 

 

Komisia berie na vedomie a odporúča schváliť: 

Návrh programového rozpočtu na roky 2023-2025. 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

 

Komisia športu odporúča Mestskému zastupiteľstvu Trenčín schváliť: 

Aktualizáciu PHRSR (PRM), vrátane Záverečného stanoviska OU Trenčín- SEA 

a Integrovaná územná stratégia Mestskej funkčnej oblasti Trenčín do roku 2029. 

 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

 

                                                                                    JUDr. Martin Smolka 

               predseda komisie 

 


